
 

 

ZÁPIS  

z jednání školské komise dne 15.4.2019 
 
 
Přítomni: Zuzana Sýkorová, Jaromír Beran, Dagmar Caislová, Vladimíra Drdová, Marie Dvořáková, 
Tomáš Jelínek, Radka Plíhalová, Martin Ryneš 
 
Hosté: Olga Janoušková (ZŠ Zdenky Braunerové) 
 
Omluveni: Michael Londesborough 
 
Tajemník komise: Jana Burešová 
 
 
Program: 
 

1. Uvítání a představení ředitelky ZŠ zřízené Městem Roztoky. 
2. Prezentace ZŠ. 
3. Krátká diskuze. 
4. Různé. 

 
 
ad 1)  Předsedkyně komise paní Sýkorová přivítala všechny přítomné a uvedla paní ředitelku ZŠ, 
které tímto předala slovo. 
  
ad 2 + ad 3) Ředitelka ZŠ Zdenky Braunerové představila školu a její prezentace přešla plynule ke 
společné diskuzi.  
Probírali se následující oblasti: 

• Trocha statistiky – počet dětí, tříd, zaměstnanců atd. 

• Vize rozvoje a řízení školy a její naplnění: prostředí školy, personální zabezpečení, 
směřování školy. 

• Limity: pedagogové, finance (benefity pro učitele), prostory (volitelné předměty, tělovýchova, 
specializované učebny, kabinety). 

• Úspěchy: stabilizace školy po stránce personální (pouze 1 odchod) a financí (každý rok 
audit). 

• Slabé stránky (místo, velikost školy, vybavení, absence soukromí, velká administrativa, 
přetíženost aj.). 

• Silné stránky (kvalitní pedagogové, tým učitelů vs. vedení, vzájemná opora, dobrá 
komunikace). 

• Prevence šikany a náslechy (vzájemné hospitace cca 2x do roka, zpětná vazba aj.). 

• Komunikace žák vs. škola vs. rodič, využívání moderních technologií při výuce. 

• Mapa školy (Scio): autoevaluace a vlastní průzkumy. 

• Zapojení do šablon a dalších dotačních titulů: projekt na učebnu fyziky … 

• Info ohledně další přístavby a zapojení jednotlivých aktérů (škola, zřizovatel…). 

• Rozvojové aktivity - horizont 2-3 let (pouze stabilizace bez další specializace). 
 
ad 4) Bez podnětů. 
 
Příští schůzka komise byla dohodnuta na 20.5.2019 v 18:30 hodin opět v klubovně seniorů. 
 
 
Zapisovatel: Burešová 
 
Ověřovatel: Drdová, Sýkorová 


